
Sjöslag inget att högtidlighåila
Är mänsklig dumhet och över-
våld något att hylla? Läste härom-
dagen i tidningen att "Jourhavan-
de reporter" blivit uppringd av
Flottans Män och tått veta att på
måndag reser en grupp ängelhol-
mare till Danmark för att högtid-
lighålla 300-årsminnet av sjösla-
get mellan danskar och svenskar i
Köge bukt.

Jag undrar b ar a - högtidlighålla?
Att människor medvetet tar livet

av varandra, om än till sjöss och
med kanon - är det verkligen nå-
got att högtidlighålla?

Alla sådana händelser och kon-
ungabravader borde vi verkligen
inte förgylla och yvas över, utan
istället måla med gråsvarta bok-
stdver - liksom alla monument
och statyer av våra krigiska kung-
ar och härförare.

Bertil Burström
Angelholm
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